
 
 
 
 
 
 
 
 
Szám: IV.77-15/2009. 
 
 

J E G Y Z İ K Ö N Y V 
 
 
 
Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlésének 2009. június 25-én (csütörtökön) 9 óra 
15 perckor a Polgármesteri Hivatal konferencia termében megtartott ülésérıl. 
 
Jelen vannak:  
Horváth István polgármester, Ács Rezsı alpolgármester, Dr. Haag Éva alpolgármester, Dr. Balás 
Ákos, Csillagné Szántó Polixéna, Csernus Péter, Fajszi Lajos, Dr. Gaál Zsuzsanna, Halmai 
Gáborné, Horváth Jánosné, Dr. Horváth Kálmán, Horváth László, Kerekes Csaba, Kıvári László, 
Máté Péter, Németh Zoltán, Schoeck Károly, Dr. Tóth Csaba Attila, Tóthi János, Dr. Tóth Gyula 
képviselık  
 
Összesen: 20 fı 
 
Távolmaradt: Ilosfai Gábor, Dr. Hadházy Ákos képviselı 
  
Távolmaradását jelezte: Jobban Zoltán képviselı 
 
Tanácskozási joggal megjelentek: 
 
 Dr. Göttlinger István igazgatóság vezetı, 
 Dr. Fıfai Klára hivatalvezetı, 
 Pál József igazgatóság vezetı, 

Rikk Rita testületi referens, jegyzıkönyvvezetı 
 

Meghívott: Miszler Miklós a Gemenc Volán Zrt. képviselıje, 
 Pernyész Józsefné az 1. Számú Óvoda vezetıje 
  
    
Horváth István: Köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy a közgyőlés határozatképes, 
megnyitja az ülést. Napirend elıtt köszönti Pernyész Józsefnét az 1. Számú Óvoda vezetıjét 
nyugdíjba vonulása alkalmából. 
Javasolja, hogy a közgyőlés vegye fel a zárt ülés napirendjére a 159. sz. elıterjesztést, a 
nyilvános ülés napirendjére pedig a 160., 155., 156. számú elıterjesztéseket. 
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A polgármester kéri a hozzászólásokat. 
 
Tóthi János: A 152. sz. elıterjesztés napirendrıl történı levételét javasolja. 
 
Kıvári László: Interpellációt intéz Szeleczki József igazgatóság vezetıhöz a tavalyi évi 
közlekedési témájú pályázatokkal kapcsolatban, valamint Dr. Göttlinger Istvánhoz: Mi a 
kötelezettsége a képviselınek a bizottsági ülésekre járással kapcsolatosan? 
 
Máté Péter: Interpellációt intéz Szeleczki József igazgatóság vezetıhöz: Mi történt a Kecskés 
Ferenc utca és a Vasvári Pál utca forgalmi rendjének visszaállítása ügyében? Mikor lesz kész a 
Bezerédj utca? 
 
Dr. Gaál Zsuzsanna: Kérdést intéz Dr. Göttlinger Istvánhoz: „Mennyibe kerül?” címmel, 
továbbá Szeleczki József igazgatóság vezetıhöz: Mi történt a Vasvári utcai forgalommal?  
 
Dr. Balás Ákos: Kérdést intéz Szeleczki József igazgatóság vezetıhöz: a fasori óvodával 
kapcsolatban. 
 
Horváth István: Javasolja, hogy 14 órakor zárt ülés tartásával folytassa a munkáját a közgyőlés. 
 
További hozzászólás nem volt. 
 
A polgármester szavazásra teszi fel Tóthi János javaslatát a 152. sz. elıterjesztés napirendrıl 
történı levételére vonatkozóan, melyet a közgyőlés - melynek létszáma 20 fı - 5 igen szavazat 
mellett, 14 nem szavazattal, és 1 tartózkodással elvetett. 
Szavazásra teszi fel a teljes napirendet a javaslataival együtt, melyet a közgyőlés - melynek 
létszáma 20 fı - 19 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott, és a következı napirendet 
állapította meg: 
 

Napirend 
 
 
1./ Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyőlésének …./2009.(….) rendelete a 

helyi közlekedési viteldíjak megállapításáról szóló 30/1998.(XII.19.) Kgy. rendelet 
módosításáról (tervezet) 

  (154. sz. elıterjesztés) 
        Elıterjesztı: Amreinné dr. Gál Klaudia aljegyzı 

 
2./ Javaslat a 2009. évi Közbeszerzési Terv módosítására 
 (144. sz. elıterjesztés) 
 Elıterjesztı: Amreinné dr. Gál Klaudia aljegyzı 
    
3./ Javaslat a 2008. évi Aranykönyvi bejegyzésekre  
 (140. sz. elıterjesztés) 

Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
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4./ Javaslat a nevelési-oktatási intézmények 2009/2010. tanévben indítandó osztályaira, 
 csoportjaira 
 (138. sz. elıterjesztés) 

Elıterjesztı: Amreinné Dr. Gál Klaudia aljegyzı 
 
5./ Medina Község Önkormányzatának csatlakozási kérelme a Szekszárd és Környéke 

Szociális Alapszolgáltatási Társulásához 
 (137. sz. elıterjesztés) 
 Elıterjesztı: Dr. Göttlinger István igazgatóság vezetı 
 
6./ Javaslat az V. Számú Általános Iskola nevének módosítására 
 (142. sz. elıterjesztés) 
 Elıterjesztı: Csillagné Szántó Polixéna a Mővelıdési és Oktatási Bizottság elnöke 
 
7./ Javaslat alapítvány támogatására 
 (145. sz. elıterjesztés) 
 Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
 
8./ Javaslat együttmőködési megállapodás jóváhagyására 
 (146. sz. elıterjesztés) 
 Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
 
9./ Javaslat vis maior támogatás elfogadására 
 (151. sz. elıterjesztés) 
 Elıterjesztı: Szelczki József igazgatóság vezetı 
 
10./ A pécsi Európa Kulturális Fıvárosa 2010 programhoz főzıdı módosítások 
 (153. sz. elıterjesztés) 
 Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
 
11./ Beszámoló a lejárt határidejő közgyőlési határozatok végrehajtásáról, valamint a két ülés 

között történt fontosabb eseményekrıl  
 (139. sz. elıterjesztés) 
 Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
 
12./ Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város közigazgatási területén lévı köztéri emlékmővek 

felülvizsgálatára 
 (szóbeli elıterjesztés) 
 Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
 
13./ Javaslat a „Vállalkozói hitelfelvétel segítése az önkormányzat általi óvadéknyújtással” 

projekt pályázati bírálatához eseti bizottság megválasztására 
 (149. sz. elıterjesztés) 
 Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
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14./ Tulajdonosi felhatalmazás a Szekszárdi Víz-és Csatornamő Kft. ügyvezetıjének az alapító 
okirattól eltérı mértékő kötelezettségvállalásra  

 (148. sz. elıterjesztés) 
 Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
 
15./ Javaslat a Garay János Általános Iskola Alapfokú Mővészetoktatási Intézmény 

Közoktatási Típúsú Sport Iskola, Óvoda és Pedagógiai Szakmai Szolgáltató Intézmény 
szakmai létszámának határozott idıre szóló emelésére 
(157. sz. elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Horváth István polgármester 

 
16./ Külföldi meghívás 

(156. sz. elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Horváth István polgármester 

 
17./ Javaslat mőfüves labdarúgó pálya és mőanyag borítású atlétikai pálya építésére a 

Szekszárdi Sporttelepen 
(160. sz. elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Horváth István polgármester 

 
18./ Interpellációk, kérdések: 

- Kıvári László interpellációja Szeleczki József igazgatóság vezetıhöz a tavalyi évi 
közlekedési témájú pályázatokkal kapcsolatban 

- Kıvári László interpellációja dr. Göttlinger István igazgatóság vezetıhöz: Mi a 
kötelezettsége a képviselınek a bizottsági üléseken való részvétellel kapcsolatban?”  

- Máté Péter interpellációja Szeleczki József igazgatóság vezetıhöz: Mi történt a Kecskés 
Ferenc utca és a Vasvári Pál utca forgalmi rendjének visszaállítása ügyében? 

- Máté Péter interpellációja Szeleczki József igazgatóság vezetıhöz: Mikor lesz kész a 
Bezerédj utca? 

- Dr. Gaál Zsuzsanna kérdése dr. Göttlinger István igazgatóság vezetıhöz: „Mennyibe 
kerül?” címmel. 

- Dr. Gaál Zsuzsanna kérdése Szeleczki József igazgatóság vezetıhöz: Mi történt a 
Vasvári utcai forgalommal? 

- Dr. Balás Ákos kérdése Szeleczki József igazgatóság vezetıhöz a fasori óvodával 
kapcsolatban.  

   
ZÁRT ÜLÉS: 
 
 
19./ Javaslat a Városi Sport-és Szabadidı Központ igazgatói állásának megbízására 
 (141. sz. elıterjesztés) 
 Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
 
20./ Javaslat magasabb vezetıi beosztásra kiírt pályázatok elbírálására 
 (143. sz. elıterjesztés) 

Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
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21./ Javaslat a „Vállalkozói hitelfelvétel segítése az önkormányzat általi óvadéknyújtással” 

projekt keretében a Szekszárdi Víz-és Csatornamő Kft., valamint az óvadékkal érintett 
vállalkozás között a vállalkozói hitelfelvétel biztosítására kötendı óvadéki szerzıdés 
jóváhagyására 

 (134. sz. elıterjesztés) 
 Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
 
22./ Megállapodás üzletrészek átruházásáról 
 (150. sz. elıterjesztés) 
 Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
 
23./ Javaslat a távhıszolgáltatási rendszer szervezeti és mőszaki fejlesztésére 
 (152. sz. elıterjesztés) 
 Elıterjesztés: Horváth István polgármester 
 
24./ Javaslat kitüntetı díjak adományozására 
 (133. sz. elıterjesztés) 
 Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
 
25./ Szekszárdi Turisztikai Kft. Nonprofit Közhasznú Kft-vé történı átalakítása 
 (135. sz. elıterjesztés) 
 Elıterjesztı: Dr. Balás Ákos a Felügyelı Bizottság elnöke 
 
26./ TDM pályázaton induló közhasznú egyesület megalapítása 
 (136. sz. elıterjesztés) 
 Elıterjesztı: Dr. Balás Ákos a Felügyelı Bizottság elnöke 
 
27./ Javaslat a Szekszárd, Augusz I. utcai volt főtımő területének rendezésére 

(159. sz. elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Horváth István polgármester    

 
 
 
NYILVÁNOS ÜLÉS: 
 
 
28./ Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlésének …./2009. (….) rendelete a köztisztaság 

fenntartásáról és a települési szilárd hulladékkal kapcsolatos helyi szolgáltatásról és annak 
kötelezı igénybevételérıl szóló 34/2009. (XII. 19.) szekszárdi ör. módosításáról (tervezet) 
(155. sz. elıterjesztés) 
Elıterjesztı: Amreinné dr. Gál Klaudia aljegyzı   
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1./ Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgy őlésének …./2009.(….) 
rendelete a helyi közlekedési viteldíjak megállapít ásáról szóló 30/1998.(XII.19.) Kgy. 
rendelet módosításáról (tervezet)  

        Elıterjesztı: Amreinné dr. Gál Klaudia aljegyzı 
 
Horváth István: Ismerteti az elıterjesztést. Az általános forgalmi adó mértékének emelése miatt 
van szükség a viteldíjak módosítására. 
 
Kıvári László: A Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottság elfogadásra javasolja az elıterjesztést a 
közgyőlésnek. 
 
Tóthi János: A Pénzügyi Bizottság elfogadásra javasolja az elıterjesztést a közgyőlésnek. 
 
Dr. Horváth Kálmán: A Jogi és Ügyrendi Bizottság elfogadásra javasolj az elıterjesztést a 
közgyőlésnek. 
 
Miszler Miklós: Nem kívánja kiegészíteni az elıterjesztést. 
 
Kérdés nem volt, a polgármester megnyitja a vitát. 
 
Dr. Balás Ákos: Javasolja, hogy a rendelet-tervezet mellékletében a díjak nettó összeg + ÁFA  
formában szerepeljenek, így nem lesz szükség a rendelet módosítására, ha az általános forgalmi 
adó mértéke változik. 
 
Horváth István: Az adó mértékének csökkentése esetén majd módosítják a rendeletet.  
 
Kıvári László: Kiegészítésként elmondja, hogy a kerekítéssel valamivel alacsonyabb összeggel 
emelkednek az árak, mint 5%. 
 
Horváth István: Ismerteti a díjakat: a menetjegy ára 160 Ft-rıl 165 Ft-ra változik, az összvonalas 
bérlet 4125 Ft-ról 4300 Ft-ra, a tanuló, nyugdíjas bérlet ára pedig 1250 Ft-ról 1310 Ft-ra. 
 
Dr. Tóth Csaba Attila: Indítványozza, hogy a polgármester úr kezdeményezze a parlamentben, 
hogy az Országgyőlés ne „játszadozzon” az ÁFA mértékével, mert ez minden önkormányzatnál 
lecsapódik. Az általános forgalmi adónak meg lehet állapítani egy olyan mértéket, amelyet 
legalább egy ciklusban meg lehet tartani. 
 
További hozzászólás nem volt, a polgármester lezárja a vitát. 
 
 
A polgármester szavazásra teszi fel a rendelet módosítást, melyet a közgyőlés – melynek 
létszáma 20 fı – 19 igen szavazattal elfogadott, és megalkotta a következı rendeletet: 
Máté Péter nem vett részt a szavazásban. 
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Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyőlésének 18/2009.(VI.29.) rendelete 
a helyi közlekedési viteldíjak megállapításáról szóló 
30/1998.(XII.19.) Kgy. rendelet módosításáról 
(A rendelet teljes szövege a jegyzıkönyv mellékletét 
képezi.) 
 

 
Dr. Balás Ákos 9 óra 37 perckor elhagyja az üléstermet, jelen van 19 fı képviselı. 
 
2./ Javaslat a 2009. évi Közbeszerzési Terv módosításár a 
 Elıterjeszt ı: Amreinné dr. Gál Klaudia aljegyzı 
 
Dr. Göttlinger István: Ismerteti a kiegészítést. 
 
Kıvári László: A Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottság elfogadásra javasolja a közgyőlésnek az 
elıterjesztést. 
 
Tóthi János: A Pénzügyi Bizottság elfogadásra javasolja a közgyőlésnek az elıterjesztést. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A polgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot a kiegészítéssel együtt, melyet a 
közgyőlés – melynek létszáma 19 fı – 19 igen szavazattal elfogadott, és a következı határozatot 
hozta: 
 

141/2009. (VI.25.) szekszárdi öh. 
2009. évi közbeszerzési terv módosítása  
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának 
Közgyőlése az Önkormányzat 2009. évre vonatkozó 
Közbeszerzési Tervének 2. számú módosítását 
jóváhagyja. 
 
A közgyőlés felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy 
gondoskodjon a módosítások Közbeszerzési Tervben 
történı átvezetésérıl. 
 
Határidı: 2009. június 25. 
Felelıs: Amreinné dr. Gál Klaudia aljegyzı 

 
3./ Javaslat a 2008. évi Aranykönyvi bejegyzésekre   

Elıterjeszt ı: Horváth István polgármester 
 
Csillagné Szántó Polixéna: A Mővelıdési és Oktatási Bizottság elfogadásra javasolja az 
elıterjesztést azzal a kiegészítéssel, hogy a Léleképítı Sorozat és a trianoni megemlékezés 
kerüljenek beépítésre. 
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Fajszi Lajos: A Sport, Ifjúsági és Civil Szervezetek Bizottsága elfogadásra javasolja a 
közgyőlésnek az elıterjesztést. 
 
Kıvári László: A Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottság által javasolt kiegészítések beépítésre 
kerültek az elıterjesztésbe. 
 
Dr. Tóth Gyula: A Szociális és Egészségügyi Bizottság elfogadásra javasolja a közgyőlésnek az 
elıterjesztést. 
 
Tóthi János: A Pénzügyi Bizottság tárgyalásra javasolja a közgyőlésnek az elıterjesztést. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A polgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot a Mővelıdési és Oktatási Bizottság 
kiegészítésével együtt, melyet a közgyőlés – melynek létszáma 19 fı – 15 igen szavazattal, 3 
tartózkodás mellett elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
Németh Zoltán nem vett részt a szavazásban. 
 

142/2009. (VI.25.) szekszárdi öh. 
2008. évi Aranykönyvi bejegyzések 

 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának 

Közgyőlése a módosított 29/1994. (VIII.22.) Kt. 
rendelet 4. § (3) bekezdése alapján a 
kiegészítésekkel, módosításokkal 
egybeszerkesztett 2008. évi Aranykönyvi 
bejegyzést a melléklet szerint jóváhagyja.  
 

2. A közgyőlés megköszöni az Aranykönyvi 
szerkesztıbizottság munkáját.  
 

3. A Közgyőlés felkéri a Polgármesteri Hivatalt, 
hogy gondoskodjon a bejegyzés határidıre történı 
elkészíttetésérıl, a Szekszárdi Vasárnap 
számaként való megjelenésérıl, a honlapra való 
felkerülésérıl.  
 

4. A Közgyőlés felkéri a Polgármesteri Hivatalt, 
hogy az illetékes szakbizottságok javaslatának 
kikérése mellett készítsen elıterjesztést az új 
szerkesztıbizottság tagjainak felkérésére.  
 
 
Határidı:  
Az 1-2. pont tekintetében: 2009. június 25. 
A 3. pont tekintetében: 2009. augusztus 20. 
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A 4. pont tekintetében: 2009. szeptember 30.  
Felelıs: Horváth István polgármester  

 
Dr. Balás Ákos 9 óra 45 perckor visszatér az ülésterembe, jelen van 20 fı képviselı. 
 
4./ Javaslat a nevelési-oktatási intézmények 2009/2010.  tanévben indítandó 

osztályaira, csoportjaira  
Elıterjeszt ı: Amreinné Dr. Gál Klaudia aljegyzı 

 
Csillagné Szántó Polixéna: A Mővelıdési és Oktatási Bizottság elfogadásra javasolja a 
közgyőlésnek az elıterjesztést. 
 
Majnay Gábor: A határozati javaslat III/2. pontjában az „A” variációt javasolja elfogadásra a 
közgyőlésnek azzal a kiegészítéssel, hogy amennyiben Szedres község vállalja a két fı 
óvodapedagógus álláshely költségeit, úgy tartsák meg ezt a két álláshelyet. 
 
Horváth István: Ismerteti a módosító javaslatát: tudomása szerint Szedres község vállalja a 2 fı 
pedagógus álláshely költségeit, így javasolja, hogy a hivatal kérje ki Szedres község nyilatkozatát 
erre vonatkozóan. A nyilatkozatot 2009. július 15-ig kérjék meg. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A polgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot a III/2. pontban szereplı „A” 
variációval, és azzal a kiegészítéssel, hogy amennyiben Szedres község vállalja a két fı 
óvodapedagógus álláshelyének költségeit , úgy 86,5 pedagógus álláshellyel láthatja el feladatát 
az I. Béla Gimnázium, Informatikai Szakközépiskola, Kollégium, Általános Iskola és Óvoda, 
valamint a hivatal kérje ki Szedres község nyilatkozatát erre vonatkozóan, melynek határideje 
2009. július 15. A javaslatot a közgyőlés – melynek létszáma 20 fı – 19 igen szavazattal 
elfogadta, és a következı határozatot hozta: 
Németh Zoltán nem vett részt a szavazásban. 
 

143/2009. (VI.25.) szekszárdi öh. 
2009/2010. tanév, nevelési év osztályai, csoportjai 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának 
Közgyőlése a 2009/2010. tanévben a helyi 
önkormányzatokról szóló 1990. évi LXV tv. 10. §-a 
alapján az alábbiak szerint hagyja jóvá az osztályok és 
csoportok indítását: 

 
I.  

1. Az 1. Számú Óvodában 10 óvodai csoport – ebbıl 4 
német nemzetiségi csoport – indulhat 22 pedagógus, 
valamint 10 dajka álláshellyel. 

 Az 1. Számú Óvoda Szálkai Tagóvoda Kindergartenben 1 
német nemzetiségi csoport 2 pedagógus, valamint 1,5 
dajka álláshellyel indulhat.  
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 Összességében az 1. Számú Óvoda Kindergarten 24 
pedagógus, valamint 11,5 dajka álláshellyel láthatja el 
feladatát. 

 
 2. A 2. Számú Óvoda és Bölcsıdében 7 óvodai és 1 

bölcsıdei csoport indulhat 17 pedagógus, valamint 8 
dajka álláshellyel.  

 A medinai tagóvodában 1 óvodacsoport mőködik, 2 
pedagógus és 1,8 dajka álláshellyel. 

 
 Összességében a 2. Számú Óvoda és Bölcsıde 19 

pedagógus, valamint 9,8 dajka álláshellyel láthatja el 
feladatát.   
 

 3. A Gyermeklánc Óvodában 11 óvodai csoport indulhat 
25 pedagógus, valamint 11,5 dajka álláshellyel. 

   
II.  

1. A Garay János Általános Iskola, Alapfokú 
Mővészetoktatási Intézmény, Közoktatási Típusú 
Sportiskola, Óvoda és Pedagógiai-Szakmai Szolgáltató 
Intézményben 18 osztály és 8 napközis csoport, valamint 
az egyéb mővészeti ágakon 44 csoport indulhat 50 
pedagógus álláshellyel (amely a városi gyógytestnevelést, 
az úszásoktatást, a mővészeti és táncoktatást is 
tartalmazza).  
A Liszt Ferenc Zeneiskolában a tanszakokra felvett 
tanulókkal szervezhetı a tanév munkája 24,5 pedagógus 
álláshellyel. 
A sióagárdi általános iskolai tagintézményben 4 osztály 
indul 4,5 pedagógus álláshellyel.  
(A feladatellátás változása miatt 0,5 álláshely 
bıvítésével.) 
A sióagárdi tagóvodában két óvodai csoport és egy 
családi napközis csoport indulhat 4 pedagógus és 3 dajka 
álláshellyel.  
 
Összességében a Garay János Általános Iskola, 
Alapfokú M ővészetoktatási Intézmény, Közoktatási 
Típusú Sportiskola, Óvoda és Pedagógiai-Szakmai 
Szolgáltató Intézmény 83 pedagógus álláshellyel 
láthatja el feladatát, az osztályok és  a napközis 
csoportok számának csökkenése miatt 1 pedagógus 
álláshely megszüntetésével egyidejőleg. 
 
2. A Babits Mihály Általános Iskolában 21 osztály és 12 
napköziotthonos csoport indulhat 46 pedagógus 
álláshellyel.  
A medinai tagintézményben egy összevont osztály indul 3 
pedagógus álláshellyel.  
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A napközis csoportok számának növekedése és a 
feladatellátás bıvítése miatt 2 pedagógus álláshely 
növelésével.  
 
Összességében a Babits Mihály Általános Iskola 49 
pedagógus álláshellyel láthatja el feladatát.  
 
3. A Dienes Valéria Általános Iskolában 26 osztály és 13 
napköziotthonos csoport indulhat 56,5 pedagógus 
álláshellyel.  
1 osztály csökkenés miatt 1 pedagógus álláshely 
megszüntetésével.  
 
4. Az 5. Számú Általános Iskolában 26 osztály és 12 
napközi otthonos csoport, a Gyógypedagógiai Tagozaton 
7 osztály és 6 napköziotthonos csoport indulhat 73 
pedagógus álláshellyel. 
A feladatellátás bıvítése miatt 1 pedagógus álláshely 
növelésével.   
 
5. A Városi Nevelési Tanácsadó és Egységes Pedagógiai 
Szakszolgálat 10 gyógypedagógus-pszichológus, 
fejlesztı, pedagógus álláshelyen, valamint 7 logopédus 
álláshelyen kinevezett dolgozóval végzi feladatát. 

 
III.  

1. A Garay János Gimnáziumban a 9-12. évfolyamon 16 
gimnáziumi osztály, az 5-8. évfolyamon 4 gimnáziumi 
osztály, valamint 2 napközis csoport indulhat 47,5 
pedagógus álláshellyel.  

 1 osztály csökkenés miatt 2 pedagógus álláshely 
megszüntetésével.    
 
 2. Az I. Béla Gimnáziumban 15 gimnáziumi osztály, 2 
felsıfokú mérnökasszisztens osztály, 2 levelezı 
gimnáziumi osztály mőködhet 44 pedagógus álláshellyel 

 A plusz 1 osztály növekedése miatt (Arany János 
Kollégiumi Programhoz kapcsolódó elıkészítı osztály) 
1,5 pedagógus álláshely bıvítésével.  
 

    A kollégiumban 8 kollégiumi csoport (amely az Arany 
János Kollégiumi Program szerint induló csoportokat is 
tartalmazza) mőködhet 13,5 pedagógus álláshellyel (mely 
a pedagógiai felügyelı munkakört is magába foglalja). 

 A feladatellátás bıvítése miatt 1 álláshely növelésével.  
 
 Az I. Béla Gimnázium Szedresi Bezerédj István Általános 

Iskolájában 9 osztály, 4 napközis csoport indulhat 21 
pedagógus álláshellyel 
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Az I. Béla Gimnázium Szedresi Bezerédj Amália 
Óvodájában 3 óvodai csoport indulhat 6 pedagógus, 3 
dajka álláshellyel. 
 
Összességében az I. Béla Gimnázium, Informatikai 
Szakközépiskola, Kollégium, Általános Iskola és 
Óvoda 84,5 pedagógus, valamint 3 dajka álláshellyel 
láthatja el feladatát. 
A feladatellátás csökkenés miatt 2 pedagógus és 1 
dajka álláshely megszüntetésével. 
 
Amennyiben Szedres Község Önkormányzata a 
költségvetésében vállalja további 2 fı óvodapedagógus 
bérének finanszírozását, abban az esetben az I. Béla 
Gimnázium, Informatikai Szakközépiskola, Kollégium, 
Általános Iskola és Óvoda 86,5 pedagógus álláshellyel 
láthatja el feladatát, 1 fı dajka álláshely 
megszőntetésével. 
 
A közgyőlés felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy 
Szedres Község Önkormányzatának nyilatkozatát kérje 
meg.  
 

IV.  A Közgyőlés a 2009. szeptembertıl decemberig történı 
idıszak finanszírozására az osztályok, csoportok, 
pedagógus álláshelyek pontosítása ismeretében – 
amennyiben indokolt – 2009. november 30-ig tér vissza.  

 
Határidı: 2009. július 15.,  illetve  2009. november 30.     
Felelıs: Horváth István  polgármester  

 
V. Azon közalkalmazottak esetében, akiknek 

továbbfoglalkoztatását a Közgyőlés nem tudja biztosítani, 
mert fenntartói körén belül a meglévı üres álláshelyeken, 
az elıreláthatólag megüresedı álláshelyeken, vagy a 
tervezett új álláshelyeken, illetve szervezeti változás, 
feladatátadás következtében fenntartói körén kívüli 
munkáltatónál a létszámcsökkentéssel érintett álláshelyen 
foglalkoztatottak munkaviszonyban töltött ideje 
folyamatosságának megszakítása nélkül 
foglalkoztatásukra nincs lehetıség, a Közgyőlés utasítja 
az intézmények vezetıit, hogy a létszámcsökkentési 
döntéssel kapcsolatos munkáltatói intézkedéseket a 
közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. 
törvény elıírásai szerint tegyék meg, és arról a Gazdasági, 
Közoktatási és Informatikai Igazgatóságot tájékoztassák.  

 
Határidı: 2009. június 30., illetve 2009. augusztus 30. 
Felelıs: Horváth István polgármester 

      Pál József igazgatóságvezetı  
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VI.  A Közgyőlés felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy a 
létszámcsökkentési döntésekkel kapcsolatban az 
intézményvezetıkkel együttmőködve készítsen pályázatot 
külsı forrás bevonásához.  

 
Határidı: 2009. szeptember 15. 
Felelıs: Horváth István polgármester 

              Pál József igazgatóságvezetı  
               

VII.  A Közgyőlés egyetért azzal, hogy a Wunderland Óvoda a 
2009/2010. nevelési évet 11 gyermekcsoportban 
szervezze.  

 
 

Határidı: 2009. szeptember 30.  
Felelıs: Horváth István  polgármester 

 
Dr. Balás Ákos, Kerekes Csaba, Németh Zoltán 9 óra 50 perckor elhagyják az üléstermet, jelen 
van 17 fı képviselı. 
 
5./ Medina Község Önkormányzatának csatlakozási kérelme  a Szekszárd és Környéke 

Szociális Alapszolgáltatási Társulásához  
 Elıterjeszt ı: Dr. Göttlinger István igazgatóság vezetı 
 
Dr. Göttlinger István: Nem kívánja kiegészíteni az elıterjesztést. 
 
Dr. Tóth Gyula: A Szociális és Egészségügyi Bizottság elfogadásra javasolja a közgyőlésnek az 
elıterjesztést. 
 
Dr. Horváth Kálmán: A Jogi és Ügyrendi Bizottság elfogadásra javasolja a közgyőlésnek az 
elıterjesztést. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A polgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a közgyőlés – melynek 
létszáma 17 fı – 16 igen szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
Halmai Gáborné nem vett részt a szavazásban. 
 

144/2009. (VI.25.) szekszárdi öh. 
Medina Község Önkormányzatának csatlakozása a 
Szekszárd és Környéke Szociális Alapszolgáltatási 
Társuláshoz 

 
1.  Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának 

Közgyőlése hozzájárul, hogy Medina Község 
Önkormányzata a házi segítségnyújtás helyi 
kötelezı önkormányzati feladatainak ellátása 
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céljából csatlakozzon a Szekszárd és Környéke 
Szociális Alapszolgáltatási Társuláshoz. 
 

2. A közgyőlés felhatalmazza a polgármestert, hogy a 
Szekszárd és Környéke Szociális 
Alapszolgáltatási Társulás társulási 
megállapodásának módosítását aláírja. 

 
Határidı: 2009. október 1. 
Felelıs: Horváth István polgármester 

 
Halmai Gáborné, Tóthi János 9 óra 55 perckor elhagyják az üléstermet, jelen van 15 fı 
képviselı. 
 
6./ Javaslat az V. Számú Általános Iskola nevének módos ítására  
 Elıterjeszt ı: Csillagné Szántó Polixéna a Mővelıdési és Oktatási Bizottság elnöke 
 
Csillagné Szántó Polixéna: A Mővelıdési és Oktatási Bizottság Baka István nevet javasolja 
elfogadásra a közgyőlésnek. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A polgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot a Mővelıdési és Oktatási Bizottság 
javaslatával együtt, melyet a közgyőlés – melynek létszáma 15 fı – 14 igen szavazattal, 1 
tartózkodás mellett elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

145/2009. (VI.25.) szekszárdi öh. 
Az 5. Számú Általános Iskola nevének módosítása 

 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának 

Közgyőlése az 5. Számú Általános Iskola nevét 
2009. augusztus 1-jei hatállyal  
 

Baka István Általános Iskola 
 

elnevezésre módosítja. 
 

2. A közgyőlés felkéri a Polgármesteri Hivatalt az 
intézmény módosított alapító okiratának 
elkészítésére, s felkéri a polgármestert az alapító 
okirat aláírására.   
 
Határidı: 2009. július 31.   
Felelıs: Horváth István polgármester  
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Tóthi János 9 óra 57 perckor visszatér az ülésterembe, jelen van 16 fı képviselı. 
 
7./ Javaslat alapítvány támogatására  
 Elıterjeszt ı: Horváth István polgármester 
 
Horváth István: Ismerteti az elıterjesztést. 
 
Dr. Tóth Gyula: A Szociális és Egészségügyi Bizottság elfogadásra javasolja a közgyőlésnek az 
elıterjesztést. 
 
Fajszi Lajos: A Sport, Ifjúsági és Civil Szervezetek Bizottsága a következıvel javasolja 
kiegészíteni a határozati javaslatot: a bizottság javasolja a közgyőlésnek, hogy támogassa az 
alábbi alapítványokat az Ifjúsági Keret terhére: 
Egészségért Alapítvány – Szülıklub                     20.000,- Ft 
Egészségért Alapítvány - Stopi Magház         50.000,- Ft 
Egészségért Alapítvány - Egészséges táplálkozás           50.000,- Ft 
Egészségért Alapítvány - Kortársakkal közösen a drog ellen         30.000,-  Ft 
Kinyújtott Kéz Alapítvány - Magyar Est Waregemben     140.000,- Ft 
Kinyújtott Kéz Alapítvány - „Lóháton”           100.000,- Ft 
„Belvárosért Ifjúságért” Alapítvány – cserkészek táboroztatása        80.000,- Ft 
Ifjúsági Fúvószenekar Alapítvány – fesztiválon való részvétel              180.000,- Ft 
„Segíts Rajtam” Hátrányos Helyzető Alapítvány – rendezvények        150.000,- Ft 
„Nyitott Világ’ Alapítvány – nyelvtábor               135.000,- Ft 
 
Tóthi János: A Pénzügyi Bizottság elfogadásra javasolja a közgyőlésnek az elıterjesztést. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A polgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot a Sport, Ifjúsági és Civil Szervezetek 
Bizottságának kiegészítésével együtt, melyet a közgyőlés – melynek létszáma 16 fı – 16 igen 
szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 
 

146/2009. (VI.25.) szekszárdi öh. 
Javaslat alapítványok támogatására 

 
I. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának 
Közgyőlése a Szociális és Egészségügyi Bizottság 2009. 
évi keretébıl 50.000 Ft-ot átcsoportosít a Peter Cerny 
Alapítvány részére az alapítvány 2009. évi 
tevékenységéhez. 

 
II. A közgyőlés a Sport-, Ifjúsági és Civil Szervezetek 
Bizottsága 2009. évi Ifjúsági Keretébıl 935.000 Ft 
összeget átcsoportosít az alábbi alapítványok 
támogatására: 
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Egészségért Alapítvány 
Szülıklub a gyermekek droghasználatának megelızéséért 

20.000 Ft 

Egészségért Alapítvány 
STOPI-MAGHÁZ PROGRAM – Csellengı gyerekek hétvégi menedéke 

50.000 Ft 

Egészségért Alapítvány 
Kortársakkal az egészségesebb táplálkozásért 

50.000 Ft 

Egészségért Alapítvány 
Kortársakkal közösen a drog ellen 

30.000 Ft 

Kinyújtott Kéz Alapítvány 
Magyar est Waregemben 

140.000 Ft 

Kinyújtott Kéz Alapítvány 
„Lóháton” 

100.000 Ft 

„Belvárosért Ifjúságért” Alapítvány 
Belvárosi Cserkészek 2009.évi nyári táborozása 

80.000 Ft 

Ifjúsági Fúvószenekar Alapítvány 
XVI. Nemzetközi Bautzeni Fúvószenekari Fesztiválon való részvétel 

180.000 Ft 

„Segíts rajtam” Hátrányos Helyzető Alapítvány 
Az Útkeresık Klubja, az Ágyszínház Játszóház és az MT Mobil Zenés Irodalmi Színpad 

2009. évi mőködésének és fejlesztésének támogatása 
150.000 Ft 

„Nyitott Világ” Alapítvány 
Interkultúrális nyári nyelvtábor 

135.000 Ft 

 
 

III.  A közgyőlés felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy a 
2009. évi költségvetési rendelet következı módosításánál 
építse be a támogatásokat, készítse el a támogatási 
szerzıdéseket, és gondoskodjon a támogatási összegek 
átutalásáról.  

 
Határidı: 2009. június 25.  
Felelıs: Horváth István polgármester 

 
Dr. Balás Ákos 10 órakor visszatér az ülésterembe, jelen van 17 fı képviselı. 

 
8./ Javaslat együttm őködési megállapodás jóváhagyására  
 Elıterjeszt ı: Horváth István polgármester 

 
Horváth István: Ismerteti az elıterjesztést. 
 
Dr. Tóth Gyula: A Szociális és Egészségügyi Bizottság elfogadásra javasolja a közgyőlésnek az 
elıterjesztést. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A polgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a közgyőlés – melynek 
létszáma 17 fı – 17 igen szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
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147/2009. (VI.25.) szekszárdi öh. 
Együttmőködési megállapodás jóváhagyása 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának 
Közgyőlése támogatja Szekszárd Megyei Jogú Város 
Önkormányzata, az Országos Mentıszolgálat Dél-
Dunántúli Regionális Mentıszervezete, valamint a 
Tolna Megyei Önkormányzat Balassa János Kórháza 
között a magasabb szintő sürgısségi osztály 
mőködtetésére irányuló együttmőködést, és 
felhatalmazza a polgármestert a határozat mellékletét 
képezı „együttmőködési nyilatkozat” aláírására. 
 

Határidı: 2009. június 30. 
Felelıs: Horváth István polgármester 

 
9./ Javaslat vis maior támogatás elfogadására  
 Elıterjeszt ı: Szeleczki József igazgatóság vezetı 
 
Szeleczki József: Nem kívánja kiegészíteni az elıterjesztést. 
 
Kıvári László: A Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottság elfogadásra javasolja a közgyőlésnek az 
elıterjesztést. 
 
Tóthi János: A Pénzügyi Bizottság elfogadásra javasolja a közgyőlésnek az elıterjesztést. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A polgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a közgyőlés – melynek 
létszáma – 17 fı – 17 igen szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

148/2009. (VI.25.) szekszárdi öh. 
Vis maior támogatás 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának 
Közgyőlése a Szekszárd, Dorogi – közben történt 
pinceomlás vis maior támogatási kérelmével 
kapcsolatban az alábbiak szerint nyilatkozik: 

1.) A Dél – Dunántúli Regionális Fejlesztési Tanács 
61-9/2009 (IV.30.) DDRFT sz. határozatában 
szereplı 2.100.000.- Ft támogatási összeget 
elfogadja. 

2.) Az Önkormányzat a pályázatban szereplı - a 
pinceomlás megszüntetésére vonatkozó - 2009. 
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június 30-ra becsült befejezési határidıt tartani nem 
tudja. A kivitelezés újrakalkulált tervezett kezdési 
idıpontja 2009. július 2. A kivitelezés várható 
befejezése 2009. július 31. 
 
Határidı: 2009. június 25. 
Felelıs: Horváth István polgármester 

 
Kerekes Csaba 10 óra 08 perckor visszatér az ülésterembe, Dr. Horváth Kálmán elhagyja az 
üléstermet, jelen van 17 fı képviselı. 
 
10./ A pécsi Európa Kulturális F ıvárosa 2010 programhoz f őzıdı módosítások  
 Elıterjeszt ı: Horváth István polgármester 
 
Horváth István: Ismerteti az elıterjesztést. 
 
Kıvári László: A Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottság elfogadásra javasolja az elıterjesztést a  
közgyőlésnek azzal, hogy a szükséges önerıt a pályázati tartalékalap terhére biztosítsa. 
 
Tóthi János: A Pénzügyi Bizottság elfogadásra javasolja a közgyőlésnek az elıterjesztést. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A polgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a közgyőlés – melynek 
létszáma 17 fı – 17 igen szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

149/2009. (VI.25.) szekszárdi öh. 
A pécsi Európa Kulturális Fıvárosa 2010 
programhoz főzıdı módosítások 

 
1. Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának 

Közgyőlése a Tolna Megyei Önkormányzat és 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
által 2008. május 22. napján kötött Társulási 
Megállapodás módosítását az 1. sz. melléklet 
szerint, az egységes szerkezetbe foglalt szövegét a 
2. sz. melléklet szerint jóváhagyja.  
 
A közgyőlés felhatalmazza a polgármestert, hogy 
a Társulási Megállapodás módosítását aláírja. 
 

2. A közgyőlés a projekt benyújtását 835.863.792 Ft 
összköltséggel jóváhagyja, melyhez 11.177.167 Ft 
összegő önerıt biztosít a 2009. évi költségvetési 
rendeletében, és 28.947.000 Ft támogatást igényel 
a DDOP – 2008-4.1.1.D – „A Pécs Európa 
Kulturális Fıvárosa 2010 programhoz kapcsolódó 
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regionális fejlesztések megvalósítása” címő 
pályázaton. 
 
Határidı: 2009. július 31. 
Felelıs: Horváth István polgármester 

 
Dr. Horváth Kálmán 10 óra 40 perckor visszatér az ülésterembe, Horváth László elhagyja az 
üléstermet, jelen van 17 fı képviselı.  
 
11./ Beszámoló a lejárt határidej ő közgy őlési határozatok végrehajtásáról, valamint a 

két ülés között történt fontosabb eseményekr ıl  
 Elıterjesztı: Horváth István polgármester 
 
Dr. Göttlinger István: Kiosztásra került az elıterjesztés kiegészítése, ezzel kéri a határozati 
javaslatot elfogadni. 
 
Horváth István: Kiegészítésként ismerteti az önkormányzat által az elmúlt idıszakban benyújtott 
pályázatokat. 
 
Kıvári László: Az útfelújítások kapcsán elmondja, hogy a tavalyi évben elkezdett munkákat 
sikerült befejezni. Megtörtént a Borvidék Kht. átalakítása közhasznú kft-vé.  
 
Dr. Gaál Zsuzsanna: Sajnálattal látja, hogy idıközben kikerült a tervek közül a Tartsay lakótelep 
belsı útjainak a felújítása. A polgármester úr elmondta, hogy ezzel szemben a játszótér bekerítése 
megtörténik, de a két tétel nagyságrendileg nem azonos. A Tartsay lakótelep megint kimarad a 
nagy beruházásokból. 
 
Dr. Tóth Csaba Attila: Beszámol az elmúlt idıszakban tett kazahsztáni útjáról.  
 
A polgármester kéri, hogy a képviselık tegyék fel kérdéseiket. 
 
Ács Rezsı: Kérdése a polgármester úrhoz: a helyi iparőzési adó központi beszedésének az ügye 
hol tart? 
 
Horváth István: Minden önkormányzat tiltakozik ez ellen, és a FIDESZ is elutasítja az iparőzési 
adónak az APEH által történı beszedését. Arról nincs még rendelkezés, hogy milyen ütemben 
bocsátják az önkormányzatok részére a beszedett adót.  
 
Tóthi János: A Borvidék Kht. átalakítása vonatkozásában nem kellett volna közgyőlési döntés? 
Jelzi, hogy nem kapott meghívót a választókörzetében történt mőszaki bejárásra. Kéri, hogy a 
jövıben ezekre hívják meg. 
 
Németh Zoltán 10 óra 44 perckor visszatér az ülésterembe, Kerekes Csaba elhagyja az 
üléstermet, jelen van 17 fı képviselı. 
 
Dr. Göttlinger István: Jogszabályi elıírás miatt kellett átalakítani a Borvidék Kht-t, formai hiba 
nem történt. 
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További kérdés nem volt, a polgármester megnyitja a vitát. 
 
Ács Rezsı: Javasolja, hogy a közgyőlés kérje fel az országgyőlési képviselıit, hogy a 
parlamentben ne szavazzák meg törvénymódosítást a helyi iparőzési adó beszedésének 
vonatkozásában. 
 
Dr. Balás Ákos: Semmiféle kötelezettségvállalás módosulás a város tekintetében nem volt a 
Borvidék Kht. átalakítása esetében. 
 
További kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A polgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot a kiosztott javaslattal együtt, melyet a 
közgyőlés – melynek létszáma 17 fı – 14 igen szavazattal, 2 nem szavazat és 1 tartózkodás 
mellett elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

150/2009. (VI.25.) szekszárdi öh. 
Beszámoló a lejárt határidejő határozatokról 

 
I. Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlése a 

261/2008. (IX.25.), 339/2008. (XII.19.), 68/2009. 
(III.26.), 74/2009. (III.26.), 99/2009. (V.7.), 
103/2009. (V.7.), 107/2009. (V.7.), 119-140/2009. 
(V.28.) szekszárdi öh. számú határozatok 
végrehajtásáról, valamint a két ülés között történt 
fontosabb eseményekrıl szóló beszámolót 
tudomásul veszi. 
 

II. A közgyőlés a 242/2008. (VIII.7.) szekszárdi öh. 
számú határozat határidejét 2009. szeptember 30-
ig meghosszabbítja. 

 
III. A közgyőlés az 50/2009. (III.26.) szekszárdi öh. 

számú határozat határidejét 2009. szeptember 30-
ig meghosszabbítja. 

 
IV. A közgyőlés az 58/2009. (III.26.) szekszárdi öh. 

számú határozat határidejét 2009. szeptember 30-
ig meghosszabbítja. 

 
V. A közgyőlés a 87/2009. (V.7.) szekszárdi öh. 

számú határozat határidejét 2009. szeptember 30-
ig meghosszabbítja. 

 
VI. A közgyőlés az I. Számú Óvoda Kindergarten, 2. 

Számú Óvoda és Bölcsıde, Gyermeklánc Óvoda, 
Garay János Általános Iskola és Alapfokú 
Mővészetoktatási Intézmény, Babits Mihály 
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Általános Iskola, Dienes Valéria Általános Iskola 
Grundschule, 5. Számú Általános Iskola, Garay 
János Gimnázium, I. Béla Gimnázium, Városi 
Nevelési Tanácsadó és Egységes Pedagógia 
Szakszolgálat, Szociális Központ és a 
Humánszolgáltató Központ, Költségvetési 
Elszámoló Szervezet, Egészségügyi Gondnokság, 
Babits Mihály Mővelıdési Ház és Mővészetek 
Háza, Városi Sport-és Szabadidı Központ, 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Hivatásos Tőzoltósága – a költségvetési szervek 
jogállásáról és gazdálkodásáról szóló 2008. évi 
CV. törvény 4. §-a, valamint a közoktatásról szóló 
1993. évi LXXIX. törvény 37.§-a alapján 
módosított – alapító okiratának módosítását 
jóváhagyja. 

 
A közgyőlés felhatalmazza a polgármestert és az 
aljegyzıt az alapító okiratok aláírására, valamint 
felkéri az aljegyzıt, hogy az alapító okiratok 
Magyar Államkincstár Dél-Dunántúli Regionális 
Igazgatósága által történı törzskönyvi 
nyilvántartásba vételéhez szükséges 
intézkedéseket tegye meg. 
 

VII. A közgyőlés hozzájárul, hogy a Szekszárdi Víz-és 
Csatornamő Kft. 2009. június 26-i határnappal – 
az Alisca Terra Kft. osztalékhátralék 
megfizetésének idıpontjáig – 30 mFt összegben 
kölcsönt nyújtson az önkormányzat részére.  
 
A kölcsön a futamidı leteltét követıen jegybanki 
alapkamattal növelten kerül visszafizetésre, 
melynek forrása az Alisca Terra Kft. által a 
közgyőlés 101/2009. (V.7.) szekszárdi öh. számú 
határozat IV. pontjában elrendelt osztalék. 
  
A közgyőlés felhatalmazza a polgármestert, 
valamint a Szekszárdi Víz-és Csatornamő Kft. 
ügyvezetıjét a kölcsönszerzıdés aláírására. 
 
Határidı:  
Az I. és VI. pontok tekintetében: 2009. június 
25., 
A II-V. pontok tekintetében: 2009. szeptember 
30. 
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A VII. pont tekintetében: 2009. június 26. 
   
Felelıs: Horváth István polgármester, 
      Artim Andrásné ügyvezetı igazgató 

 
 
Halmai Gáborné, Kerekes Csaba 10 óra 46 perckor visszatérnek az ülésterembe, jelen van 19 fı 
képviselı. 
 
12./ Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város közigazgatási területén lév ı köztéri 

emlékm ővek felülvizsgálatára  
 Elıterjeszt ı: Horváth István polgármester 
 
Horváth István: A határozati javaslat kiosztásra került. Több civil szervezet és egyesület 
megkereste az elmúlt idıszakban azzal kapcsolatban, hogy az önkormányzat vizsgálja felül a 
köztéri szobrok állapotát. Így merült fel az az elképzelés, hogy önálló 1848-49-es emlékmővet 
javasolnak a városban felállítani, illetve a korábbi Országzászló emlékmővet visszaállítani az 
eredeti állapotba. A Wosinszky Mór Megyei Múzeum elıtti városi tulajdonban lévı terület egy 
részén a Tanácsköztársaságot méltató emlékmő van, illetve egy részét parkolóként használják a 
Múzeum dolgozói. Rendeznék ezt a területet, és az ott lévı Tanácsköztársaság emlékmővet 
elvitetnék, és ezen a helyen egy 1848-as emlékmővet állítana a város. A Béla király téren lévı 
volt Országzászló visszanyerné eredeti küldetését. Az 1848-as szobor 2010. március 15-re 
elkészülne, az 1848-as emlékmő és az I. és II. világháborús emlékmő, illetve az 1956-os 
emlékmő egy helyre kerülne, és innentıl az 1848-as megemlékezések helyszíne is a Múzeum 
elıtti tér lehetne. Az elképzelés megvalósítására több civil adakozás is van. 
 
A polgármester kéri, hogy a képviselık tegyék fel kérdéseiket. 
 
Dr. Tóth Csaba Attila: Elképzelhetı-e az, hogy ebbe a programba emeljék be az esetleges 
közterületek elnevezésének megváltoztatását? 
 
Horváth István: A közterületek elnevezését nem ezzel kellene együtt kezelni. Több elnevezéssel 
kapcsolatban érkeztek már igények. Javasolja, hogy önálló napirendi pont keretében a 
késıbbiekben foglalkozzanak ezzel. 
 
Dr. Tóth Csaba Attila: A gondolatot az fogalmazta meg benne, hogy a lakosság költségeinek 
mentesítésére felhasználhatnának bizonyos pályázati pénzeket. 
 
Tóthi János: A Fıiskola melletti tér elnevezését nem látja sehol. Hol tart ez az ügy most? 
 
Horváth István: Ezt is át kell gondolni a közterületekkel kapcsolatban.  
 
Dr. Gaál Zsuzsanna: A polgármester úr által vázolt tervek nem jók. Felolvassa Augusz Antal 
alispán jelentését a 1848. március 25-i szekszárdi eseményekrıl. Nem tudja, hogy a képviselı-
testület mennyire tájékozott az Országzászló állításának kezdeményezésérıl: ez egy 1925-ös 
kezdeményezés, a trianoni döntést követı sokk gyászérzetbe történı kifejezése. Az 
Országzászlókon félárbócra húzták fel a nemzeti színő lobogót azzal, hogy amíg az elveszett 
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országrészek nem kerülnek vissza, addig félárbócon is maradnak. Szekszárdon 1939-ben készült 
el az Országzászló Konrád Sándor tervezésében, amely 9 évig állt a jelenlegi Béla király téren. 
1948-ban a még kommunista hatalomátvétel elıtt – az ország történelmében az egyik 
legdemokratikusabb idıszakban – átalakították 1848-as emlékmővé. Azóta a szekszárdiak ezen a 
helyen tartják a március 15-i ünnepségeket. A Múzeum elıtti tér erre alkalmatlan, rendkívül szők 
terület, és a jelenlegi szoborsőrőség nem bír el egy ilyen jellegő emlékmővet. Az 1848-as 
emlékmővet ott kell hagyni a jelenlegi helyén.  
 
Kerekes Csaba: Kérdése a képviselı asszonyhoz: méltó az, hogy a Múzeum elıtti tér 
közparkolóként mőködik? 
 
Csillagné Szántó Polixéna: A Mővelıdési és Oktatási Bizottság már két évvel ezelıtt tárgyalt 
errıl a kérdésrıl, és akkor szakértıket is felkértek. Szeretné, hogy a döntés elıtt a képviselık 
ismerjék meg az akkor született álláspontokat. 
 
Dr. Gaál Zsuzsanna: Egyetért, és ıt is felháborítja a Múzeum elıtti téren való parkolás. 
Tudomása szerint már egyeztetés történt ennek a megszüntetésérıl. 
 
További kérdés nem volt, a polgármester megnyitja a vitát. 
 
Dr. Tóth Csaba Attila: Gratulál ahhoz, hogy a városvezetés ilyen elıterjesztést tett. 10 évvel 
ezelıtt kezdıdött el a városban a Trianon-ra való megemlékezés, amelyre a városvezetés vagy 
eljött, vagy nem, de 2006. óta a polgármester rendszeresen részt vesz a megemlékezésen. Amikor 
az országzászlót átalakították erıteljes szovjet nyomás alatt volt már az ország. Önálló 1848-as 
emlékmővet kell építeni, és az Országzászló visszaépítése, valamint a Tanácsköztársaság 
emlékmővének elvitele elengedhetetlen. Az 1848-as emlékmő elhelyezése vita tárgyát képezheti, 
de az egész elıterjesztést támogatja, és adakozni fog az Országzászló visszaállításának 
költségeihez. 
 
Dr. Gaál Zsuzsanna: Az Országzászló állításának történetébıl kiderült, hogy az egyértelmően a 
gyászérzet kifejezése, de kéri, hogy ne erre helyezzék a hangsúlyt, hanem inkább az örömre. 
Ilyen megfontolásból jónak tartaná, ha az 1848-as emlékmő változatlan formában megmaradna. 
Az átalakítás során ugyanaz a mővész végezte a munkát, mint aki az Országzászlót készítette. 
Tehát nem arról van szó, hogy eltorzították volna az Országzászlót. 
 
Horváth István: Ismerteti a kiosztott határozati javaslatot. A 2. pontban az örökösödési és szerzıi 
jogok tisztázása is szerepeljen. 
 
Dr. Tóth Csaba Attila: Nem érti Dr. Gaál Zsuzsannát, hogy hogyan gondolja, hogy egy mővész 
nem erıszak hatására rongálja meg a saját mővét. Véleménye szerint egy új emlékmő és egy 
trianoni gyász is ugyanúgy megemlékezésre adhat okot. 
 
Halmai Gáborné: Az MSZP Frakció nem vitatja, hogy ezeket a kérdéseket tisztázni kell, de a 2. 
pont konkrétan egy tervpályázat kiírását tartalmazza. Abban egyetértenek, hogy egyeztetni kell, 
de csak azután írjanak ki tervpályázatot, ha már tudják, hogy mire írnak ki tervpályázatot. 
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Horváth István: Egyetért ezzel, és a 2. pont helyett a szerzıi, illetve örökösödési jogok tisztázása 
szerepeljen. 
 
További hozzászólás nem volt, a polgármester lezárja a vitát. 
 
A polgármester szavazásra teszi fel a módosított határozati javaslatot, melyet a közgyőlés – 
melynek létszáma 19 fı – 18 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadott, és a következı 
határozatot hozta: 
 

151/2009. (VI.25.) szekszárdi öh. 
Szekszárd Megyei Jogú Város közigazgatási 
területén lévı köztéri emlékmővek felülvizsgálata 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlése Szekszárd 
Megyei Jogú Város közigazgatási területén lévı 
köztéri emlékmővek felülvizsgálatáról szóló szóbeli 
elıterjesztést megtárgyalta, és felkéri a Polgármesteri 
Hivatalt: 

 
- a helyi építészeti értékek védelmérıl szóló 

19/1996. (VI.5.) sz. rendelet 2. sz. mellékletének 
felülvizsgálatára, a rendelet módosítás 
elıkészítésére; 

- a jogi háttér tisztázására; 
- a 2706. hrsz-ú közterület térrendezési, 

környezetalakítási terveinek elkészíttetésére; 
- a felmerülı költségek 2009. évi költségvetésbe 

történı beépítésére.  
 
Határidı:  
2009. szeptember 30., illetve 2009. október 30. 
 
Felelıs: Horváth István polgármester, 
      Amreinné dr. Gál Klaudia aljegyzı 

 
 
 
Horváth István: Javasolja, hogy a 149. és a 148. számú elıterjesztéseket délután tárgyalja meg a 
közgyőlés. 
 
A közgyőlés a 157. sz. elıterjesztés tárgyalásával folytatja munkáját. 
 
 
Kerekes Csaba 11 óra 28 perckor elhagyja az üléstermet, jelen van 18 fı képviselı. 
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13./ Javaslat a Garay János Általános Iskola Alapfokú M ővészetoktatási Intézmény 
Közoktatási Típúsú Sport Iskola, Óvoda és Pedagógia i Szakmai Szolgáltató 
Intézmény szakmai létszámának határozott id ıre szóló emelésére  
Elıterjeszt ı: Horváth István polgármester 

 
Horváth István: Nem kívánja kiegészíteni az elıterjesztést. 
 
Tóthi János: A Pénzügyi Bizottság elfogadásra javasolja a közgyőlésnek az elıterjesztést. 
 
Csillagné Szántó Polixéna: A Mővelıdési és Oktatási Bizottság elfogadásra javasolja a 
közgyőlésnek az elıterjesztést. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A polgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a közgyőlés – melynek 
létszáma 18 fı – 16 igen szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
Ács Rezsı, Dr. Gaál Zsuzsanna nem vettek részt a szavazásban. 
 

152/2009. (VI.25.) szekszárdi öh. 
Garay János Általános Iskola Alapfokú 
Mővészetoktatási Intézmény, Közoktatás Tapusú 
Sportiskola, Óvoda és Pedagógiai – Szakmai 
Szolgáltató Intézmény szakmai létszámának 
határozott idıre szóló emelése 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának 
Közgyőlése a Garay János Általános Iskola, 
Alapfokú Mővészetoktatási Intézmény, Közoktatás 
Típusú Sportiskola, Óvoda és Pedagógiai - Szakmai 
Szolgáltató Intézmény engedélyezett létszámát 2009. 
július 1-tıl 4 fıvel megemeli.  
A dolgozók foglalkoztatása munkajogviszonyban 
történik. 
 
A közgyőlés felkéri az intézmény vezetıjét, hogy a 
létszámnövekedéssel kapcsolatos munkáltatói 
intézkedéseket tegye meg. 
 
 
Határidı: 2009. július 1. 
Felelıs: Horváth István polgármester, 
    Matókné Misóczki Mária igazgató 
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14./ Külföldi meghívás  
Elıterjeszt ı: Horváth István polgármester 

 
Horváth István: Ismerteti az elıterjesztést. A határozati javaslatot javasolja módosítani, amely 
szerint a frakcióvezetık július végéig jelezzék, hogy a frakciók kiket delegálnak az utazásra.  
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A polgármester szavazásra teszi fel a módosított határozati javaslatot, melyet a közgyőlés – 
melynek létszáma 18 fı – 18 igen szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
 

153/2009. (VI.25.) szekszárdi öh. 
Külföldi meghívás 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának 
Közgyőlése elfogadja a 2009. augusztus 29-
szeptember 2. között megrendezendı waregemi 
lóversenyre szóló meghívást és felkéri a frakciókat, 
hogy a kiutazó delegáció tagjaira tegyenek javaslatot. 

A közgyőlés felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy a 
fenti programokkal kapcsolatos elıkészületeket tegye 
meg és gondoskodjon a költségek kifizetésérıl a 
2009. évi nemzetközi kapcsolatokra tervezett 
költségkeret terhére. 

 

Határidı: 2009. augusztus 29. 

Felelıs: Horváth István polgármester, 
Amreinné Dr. Gál Klaudia jegyzı     

 
Kerekes Csaba 11 óra 35 perckor visszatér az ülésterembe, jelen van 19 fı képviselı. 
 
15./ Interpellációk, kérdések:  
 
- Kıvári László interpellációja Szeleczki József igazgatóság vezetıhöz a tavalyi évi 

közlekedési témájú pályázatokkal kapcsolatban 
 
Kıvári László: Nagyon fontos pályázatnak tartották a tavalyi évben a Tartsay utcában a vasúti 
átjárónál egy jobbra kanyarodó sáv kialakítását, valamint a Tartsay utcában a Kecskés F. utca felé 
egy lámpás keresztezıdésnek a kialakítását. A pályázathoz hiánypótlást kértek, amelyet 
megküldtek, de végül mégsem lett belıle semmi. Nagyon fontos lenne végül mégis megoldani ezt 
a kérdést, hiszen a jövı év tavaszán átadásra kerül az M6-os autópálya, és akkor a Keselyősi út 
forgalma még nagyobb lesz, mint eddig volt. Ebbıl adódóan forgalmi dugók lesznek. Milyen 
lehetıségek vannak most a megoldásra? 
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Szeleczki József: 2007-ben és 2008-ban három pályázatot adott be az önkormányzat az 56-os 
úthoz kapcsolódó részben balesetmegelızési, részben csomópont korszerősítési pályázat 
keretében. Az elsı pályázat a Hunyadi utcai csomópontnál a jobbra kanyarodó sáv kiépítése. Ezt 
a pályázatot nem támogatták indoklás nélkül. A második pályázat volt a vasútállomás- 
autóbuszpályaudvar, valamint a Mátyás király utcai gyalogosátkelık kialakítása, ez a két pályázat 
nyert, de mindkét megvalósítási pályázat eredménytelenül zárult. Várhatóan augusztusban írják 
ki a pályázatot, de a pénzügyi teljesítések csak 2010-ben lesznek biztosítottak. A palánki úti 
útkeresztezıdésénél a csomópont átépítésének, valamint a Kecskés F. utcai csomópont 
jelzılámpás biztosítással történı kiépítésének a pályázatánál adódtak olyan gondok, hogy a 
hiánypótlásban nem szereplı indokok miatt utasították el a pályázatot, pedig teljesítették a 
hiánypótlást. Ilyen jellegő pályázat jelenleg nincs kiírva, és információjuk sincs újabb pályázat 
kiírásáról. 
 
Kıvári László: Mennyibe kerülne, ha saját kivitelezésben kellene megvalósítani a jobbra forduló 
sávot a Tartsay utcában a vasút felé? 
 
Szeleczki József: 20-25 millió Ft-ba. 
 
Kıvári László: Elfogadja a választ. 
 
- Kıvári László interpellációja dr. Göttlinger István igazgatóság vezetıhöz: Mi a 

kötelezettsége a képviselınek a bizottsági üléseken való részvétellel kapcsolatban?”  
 
Kıvári László: A Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottság határozatképességének biztosítása 
mindig nehézséget okoz. A képviselık egy része arra sem méltatja a bizottságot, hogy legalább 
jelezze a távolmaradását. Ezen a helyzeten változtatást kíván eszközölni. Kötelezhetı-e a 
képviselı arra, hogy járjon a bizottsági ülésekre? 
 
Dr. Göttlinger István: A helyi önkormányzatokról szóló 1990 évi LXV tv, és a Szervezeti és 
Mőködési Szabályzat szerint két konjuktív feltétele van a bizottsági tagságnak: a személyes 
részvétel és a munkavégzés. A törvény nem szankcionálja, amennyiben egy képviselı nem vesz 
részt az ülésen. Erre politikai eszközök állnak rendelkezésre, visszahívható a képviselı a 
bizottságból, ahol nem fejti ki érdemben tevékenységet. 
 
Kıvári László: Elfogadja a választ. Kéri, hogy szeptemberben térjenek vissza erre a kérdésre. 
 
- Máté Péter interpellációja Szeleczki József igazgatóság vezetıhöz: Mi történt a Kecskés 

Ferenc utca és a Vasvári Pál utca forgalmi rendjének visszaállítása ügyében? 
 
Máté Péter: A Vasvári utca és a Kecskés F. utca forgalmi rendjének változtatásával kapcsolatban 
interpellált az áprilisi ülésen, és kérte a forgalmi rend visszaállítását, valamint azt, hogy a 
Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottság hatáskörei közé kerüljön be a forgalmi rend 
módosításának a jóváhagyása. Ezzel kapcsolatban tudomása szerint nem történt érdemi 
intézkedés. 
 
Szeleczki József: A forgalmi rend módosítás az iskola kérésére indult, és a Rendırkapitányság 
támogatta ezt a kezdeményezést. Ha a közgyőlés úgy dönt, hogy kerüljön bizottság elé minden 
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ilyen jellegő beavatkozás, akkor ezt megteszik. Több ilyen jellegő igény van jelenleg, 
összegyőjtik ezeket, és bizottság elé terjesztik.  
 
Máté Péter: A konkrét kérése az volt, hogy állítsák vissza a forgalmi rendet ezen a területen.  
 
Horváth István: Javasolja, hogy döntsön a közgyőlés arról, hogy a forgalmi rend módosításra 
vonatkozó igényeket terjesszék a Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottság elé. Meg kell fontolni, 
hogy a Dienes Valéria Általános Iskolánál a járda melletti részen parkolókat alakítsanak ki. 
Továbbá állítsák vissza az eredeti forgalmi rendet, de hosszú távon nem ez a megoldás.   
 
Dr. Gaál Zsuzsanna: Támogatja a jelenlegi forgalmi rend megszüntetését. Közlekedésbiztonsági 
szempontból tenni kell valamit, és meg kell vizsgálni az iskola faházas területén ki lehet-e 
alakítani egy gépkocsibejárót. 
 
A polgármester szavazásra teszi fel Máté Péter javaslatát a Kecskés F. utca és a Vasvári P. utca 
forgalmi rendjének visszaállítására vonatkozóan, melyet a közgyőlés – melynek létszáma 19 fı 
– 16 igen szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
Németh Zoltán, Schoeck Károly, Dr. Tóth Csaba Attila nem vettek részt a szavazásban. 
 
 

154/2009. (VI.25.) szekszárdi öh. 
Forgalmi rend visszaállítása 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának 
Közgyőlése felkéri a Polgármesteri Hivatalt a 
Kecskés Ferenc utca és Vasvári Pál utca forgalmi 
rendjének visszaállítására. 
 
Határidı: 2009. június 25. 
Felelıs: Amreinné dr. Gál Klaudia aljegyzı 

 
A polgármester szavazásra teszi fel Máté Péter javaslatát, amely szerint a Gazdasági és 
Mezıgazdasági Bizottság döntsön a jövıben a forgalmi rendet érintı módosításokról. A 
javaslatot a közgyőlés – melynek létszáma 19 fı – 17 igen szavazattal elfogadta, és a következı 
határozatot hozta: 
Schoeck Károly, Dr. Tóth Csaba Attila nem vettek részt a szavazásban. 
 

155/2009. (VI.25.) szekszárdi öh. 
Szervezeti és Mőködési Szabályzat módosításának 
elıkészítése 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának 
Közgyőlése felkéri a Polgármesteri Hivatalt, hogy a 
következı ülésre készítse elı a Szervezeti és 
Mőködési Szabályzatról szóló 10/2000. (IV.17.) 
szekszárdi ör. módosítását, amely szerint a rendelet 
1. sz. melléklet a) pontjába a Gazdasági és 
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Mezıgazdasági Bizottság feladat-és hatáskörei közé 
kerüljön beépítésre a „közlekedési rendet érintı 
módosításokban” szövegrész. 
 
Határidı: 2009. július 10. 
Felelıs: Amreinné dr. Gál Klaudia aljegyzı 

 
Dr. Gaál Zsuzsanna: Jelzi, hogy a kérdését szeretné Halmai Gáborné képviselı asszonynak 
átadni.  
 
- Halmai Gáborné kérdése dr. Göttlinger István igazgatóság vezetıhöz: „Mennyibe kerül?” 

címmel. 
 
Halmai Gáborné: Elızı év decemberében a közgyőlés létszámleépítésekrıl döntött, amit ık 
többségében vitattak. Azóta ebben az ügyben több peresemény történt, részben a szakszervezettel 
kapcsolatban, amelyet az újság is leírt, hogy az akkori intézkedéseket, és azok lefolyását 
szabálytalannak ítélte a bíróság, de személyi ügyekben is születtek döntések. Úgy tudják, hogy 
tegnap másodfokon is pert nyertek a dolgozók, akik részben a visszahelyezésüket, részben pedig 
kártérítést kértek. Mit tesz most az önkormányzat ezekben az ügyekben? Remélik, hogy betartja a 
bíróság döntését. Mibe került ez az önkormányzatnak? A leépítések mellett a létszámok a 
leépítések utáni állapotban maradtak-e? Azóta történtek-e új felvételek? Tudják, hogy van 
állományban és állományon kívüli munkavégzés. Szeretnének errıl tájékoztatást kérni. 
 
Dr. Göttlinger István: Helyettesíti az aljegyzıt, de a munkáltatói jogokat nem gyakorolja. Írásban 
kíván válaszolni 15 napon belül. A bírósági ítélet még nem érkezett meg. 
 
- Dr. Balás Ákos kérdése Szeleczki József igazgatóság vezetıhöz a fasori óvodával 

kapcsolatban.  
 
Dr. Balás Ákos: A fasori óvoda leázása és a tornaszobával kapcsolatban milyen intézkedések 
várhatóak, és mikor? 
 
Szeleczki József: A költségvetés készítésekor ismert volt már ez a probléma, beépítették, és az 
intézmény felújítása elıirányzaton szerepel a tetıfelújítás. Árajánlatot is kértek már, és a nyári 
idıszakban elvégzik a munkát. 
 
- Máté Péter interpellációja Szeleczki József igazgatóság vezetıhöz: Mikor lesz kész a 

Bezerédj utca? 
 
Máté Péter: A Bezerédj utca felújítása úgy tőnik, hogy készen van, de valójában nincs kész. Bent 
vannak a törött víznyelık, amelyeket ki kellett volna javítani. A középen levı fedlapok 
mélyebben vannak, mint az aszfalt. Nem érti, hogy ez miért jó így?  
 
Szeleczki József: A Bezerédj utca felújítása a Vízmő rekonstrukcióhoz kapcsolódóan valósult 
meg, ugyanis nem szerepelt a tervek között ennek az utcának a felújítása. A mőszaki átadás július 
18-án megtörtént, és észrevételezték azt, hogy a bedolgozásból adódóan a felület nem homogén, 
de azt tudni kell, hogy nem is kell, hogy az legyen a bedolgozást követıen azonnal, mert az 
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aszfaltnak van egy utóaszfaltozódási folyamata, tehát amíg a végleges állapotába kerül, addig 
tömörödik is, és a felülete is egyenletessé válik. Az akna fedlapok ennek figyelembevételével 
lettek elhelyezve. A víznyelıket megvizsgálták, tény, hogy nem új víznyelık, de a keretek is, és a 
rácsok is megfelelıek. Plusz egy millió forintot jelentett volna ezeknek a kicserélése, de olyan 
állapotban vannak, hogy semmiféle veszélyt nem jelentenek a forgalomra. A problémákat a 
kivitelezı ki fogja küszöbölni, és a megfelelı állapotokat biztosítani fogja. 
 
Máté Péter: Nem fogadja el a választ.  
 
Horváth István: Javasolja, hogy a Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottság vizsgálja meg az 
ügyet.  
 
A polgármester szavazásra teszi fel Máté Péter interpellációjára adott választ, melyet a 
közgyőlés – melynek létszáma 19 fı – 3 igen szavazat mellett, 8 nem szavazattal és 7 
tartózkodással nem fogadott el. 
Schoeck Károly nem vett részt a szavazásban. 
 
A közgyőlés 12 óra 08 perctıl 14 óra 28 percig szünetet tartott. 
 
Horváth István: Javasolja, hogy a közgyőlés zárt ülés tartásával folytassa munkáját, mivel az 
intézményvezetıi pályázatok tárgyalására a pályázók jelen vannak. 
 
A közgyőlés 14 óra 28 perctıl 16 óra 48 percig zárt ülést tartott, melyen meghozta a 156-
166/2009. (VI.25.) szekszárdi öh. számú határozatait. 
A zárt ülést követıen Halmai Gáborné, Horváth László, Kerekes Csaba, Dr. Tóth Csaba Attila 
nem tértek vissza az ülésterembe, jelen van 16 fı képviselı. 
 
Horváth István: Javasolja, hogy a közgyőlés vegye le napirendjérıl, és az Alisca Terra Kft. 
anyagával együtt kapják meg a képviselık a 155. számú elıterjesztést a július 10-i rendkívüli 
ülésre, amelyet a Pénzügyi Bizottság és a Jogi és Ügyrendi Bizottság tárgyalja meg. 
 
A polgármester szavazásra teszi fel a javaslatot, melyet a közgyőlés – melynek létszáma 13 fı – 
13 igen szavazattal elfogadott. 
Dr. Gaál Zsuzsanna, Németh Zoltán, Schoeck Károly nem vettek részt a szavazásban. 
 
25./ Javaslat a „Vállalkozói hitelfelvétel segítése az ö nkormányzat általi 

óvadéknyújtással” projekt pályázati bírálatához ese ti bizottság megválasztására  
 Elıterjeszt ı: Horváth István polgármester 
 
Horváth István: A frakcióegyeztetésnek megfelelıen javasolja, hogy a Jogi és Ügyrendi 
Bizottság elnöke, a Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottság elnöke, a Pénzügyi Bizottság elnöke, 
az MSZP Frakció és a FIDESZ Frakció vezetıje vegyenek részt ebben az ideiglenes 
bizottságban. Ha a bizottsági tagok elfoglaltak, akkor legyen lehetıség a helyettesítésre. A július 
10-i ülésen döntsenek a pályázatokról.  
 
A polgármester kéri, hogy a képviselık tegyék fel kérdéseiket. 
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Schoeck Károly: Hány pályázat érkezett be? 
 
Horváth István: Erre a Költségvetési Elszámoló Szervezet igazgatója tud válaszolni, több 
érdeklıdı volt, de 6-an vették fel a pályázati anyagot. Javasolja, hogy Tóthi János legyen az 
ideiglenes bizottság elnöke. 
 
Kerekes Csaba 17 óra 38 perckor visszatér az ülésterembe, jelen van 17 fı képviselı. 
 
Dr. Göttlinger István: Az ideiglenes bizottság ugyanúgy mőködik, mint a többi bizottság, tehát 
nincs lehetıség  a tagok helyettesítésére. 
 
További kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A polgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, a javaslatával együtt, melyet a 
közgyőlés – melynek létszáma 17 fı – 15 igen szavazattal elfogadott.  
Dr. Gaál Zsuzsanna, Németh Zoltán nem vettek részt a szavazásban. 
 
Dr. Balás Ákos: Jelzi, hogy dr. Horváth Kálmán elnök úr nem tud megjelenni a bizottsági ülésen.  
 
Horváth István: Javasolja, hogy nyissák meg újból a vita szakaszt. 
 
A polgármester szavazásra teszi fel a javaslatát a vita szakasz újbóli megnyitására 
vonatkozóan, melyet a közgyőlés – melynek létszáma 17 fı – 14 igen szavazattal elfogadott. 
Németh Zoltán, Schoeck Károly, Tóthi János nem vettek részt a szavazásban. 
 
Horváth István: Javasolja, hogy dr. Horváth Kálmán helyett dr. Balás Ákost, és Kıvári László 
helyett pedig Csernus Pétert delegálja a közgyőlés az ideiglenes bizottságba. 
 
A polgármester szavazásra teszi fel a javaslatát, melyet a közgyőlés –melynek létszáma 17 fı – 
16 igen szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
Németh Zoltán nem vett részt a szavazásban. 
 

167/2009. (VI.25.) szekszárdi öh. 
Ideiglenes bizottság megválasztása 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának 
Közgyőlése a „Vállalkozói hitelfelvétel segítése az 
önkormányzat általi óvadéknyújtással” elnevezéső 
projekt pályázati bírálatára a Szervezeti és Mőködési 
Szabályzatról szóló 10/2000. (IV.17.) szekszárdi ör. 
57. § (1) bekezdése alapján ideiglenes bizottságot 
hoz létre. 
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A bizottság tagjai: 
 

Tóthi János elnök 

Csernus Péter képviselı 

Dr. Balás Ákos képviselı 

Kerekes Csaba képviselı 

Halmai Gáborné képviselı 
 
Határidı: 2009. június 25. 
Felelıs: Horváth István polgármester 

 
 
  
 
26./ Tulajdonosi felhatalmazás a Szekszárdi Víz-és Csato rnamő Kft. ügyvezet ıjének az 

alapító okirattól eltér ı mérték ő kötelezettségvállalásra   
 Elıterjeszt ı: Horváth István polgármester 
 
Horváth István: Ismerteti az elıterjesztést. 
 
Kıvári László: A Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottság elfogadásra javasolja a közgyőlésnek az 
elıterjesztést. 
 
Tóthi János: A Pénzügyi Bizottság elfogadásra javasolja a közgyőlésnek az elıterjesztést. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A polgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a közgyőlés – melynek 
létszáma 17 fı – 16 igen szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
Németh Zoltán nem vett részt a szavazásban. 
 

168/2009. (VI.25.) szekszárdi öh. 
Tulajdonosi felhatalmazás 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzatának 
Közgyőlése, mint a Szekszárdi Víz-és Csatornamő 
Kft. alapító tulajdonosa felhatalmazza az ügyvezetıt, 
hogy az alapító okiratban foglalt korlátozástól 
eltérıen a  „Vállalkozói hitelfelvétel segítése az 
önkormányzat általi óvadéknyújtással” elnevezéső 
projekt keretében a vállalkozói hitelfelvétel 
biztosítására a cég és az óvadékkal érintett 
vállalkozás között a vállalkozói hitelfelvétel 
biztosítására kötendı óvadéki szerzıdés keretében 



 33 

legfeljebb 350 mFt mértékig kötelezettséget 
vállaljon. 
 
A jelen közgyőlési (taggyőlési) felhatalmazás 
kizárólag a projekt keretében megvalósuló ügyletekre 
vonatkozik. 
 
Határidı: a projekt futamideje 
Felelıs: Horváth István polgármester, 
   Artim Andrásné ügyvezetı igazgató 

 
 
27./ Javaslat m őfüves labdarúgó pálya és m őanyag borítású atlétikai pálya építésére a 

Szekszárdi Sporttelepen  
Elıterjeszt ı: Horváth István polgármester 

 
Horváth István: Ismerteti az elıterjesztést. 
 
Kıvári László: A Gazdasági és Mezıgazdasági Bizottság nem tárgyalta az elıterjesztést. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt. 
 
A polgármester szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, melyet a közgyőlés – melynek 
létszáma 17 fı – 16 igen szavazattal elfogadott, és a következı határozatot hozta: 
Németh Zoltán nem vett részt a szavazásban. 
 

169/2009. (VI.25.) szekszárdi öh. 
Mőfüves labdarúgó pályák és mőanyag borítású 
atlétikai pálya építésének ütemezése 
 
Szekszárd Megyei Jogú Város Közgyőlése 
jóváhagyja a Sporttelep területén mőfüves labdarúgó 
pályák és mőanyag borítású atlétikai pálya 
építésének ütemezésére vonatkozó elıterjesztést. 
 
A közgyőlés a hitelkonstrukció vonatkozásában a 20 
éves futamidejő – 3 éves türelmi idıvel kombinált – 
változatot hagyja jóvá. 
 
A közgyőlés felhatalmazza a polgármestert a 
szükséges dokumentumok aláírására. 
 
Határidı: folyamatos 
Felelıs: Horváth István polgármester 
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Mivel egyéb kérdés, hozzászólás nem hangzott el, a polgármester a nyilvános ülést 17 óra 45 
perckor berekesztette.   
 

K m f. 
 
 
 
 
       Horváth István          Amreinné Dr. Gál Klaudia   
        polgármester             aljegyzı 
 


